



Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 1, den 23. januar 2018 kl. 19.30 Ludvig Schrøders vej 7b

Tilstede: Erik Lauridsen, Claus Aaltonen, Peter Garde, Lone Hemsén Knudsen, Kim Skov Jensen

Referent: Anna Jensen

punkt	Emne	Beslutning
1	Velkommen og en sang – Erik vælger.	Sneflokke kommer vrimlende
2	Postliste: <ol style="list-style-type: none"> 1. Provstesyn tirsdag den 10. april 2018, kl. 10.30. Bilag 1a. 2. Brev fra VISDA – "Visuelle Rettigheder i Danmark". 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Anna skal huske at tage protokollen med. Erik finder inventarlisten. 2. Peter tilmelder Malt til VISDA. 3. Forespørgsel fra Mediecenter til at lave film om børn i sorg. MR besluttede ikke at støtte. 4. Vejkirker: Malt er med igen i år.
3	Orientering fra: <ol style="list-style-type: none"> 1. Formanden: <ol style="list-style-type: none"> a. Personalestudietur. 2. Kasserer: 3. Kirkevæрге: 4. Udvalg: <ol style="list-style-type: none"> a. Præstegårdudvalg. b. Arrangementsudvalg. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Formanden: <ol style="list-style-type: none"> a. Personalestudietur. MR besluttede at bevillige studietur med mad for 150 kr. 2. I. a. b. 3. Ribe mandskor torsdag d. 19. jan med stor succes, 95 deltagere. Der er kommet en mundtlig klage over rengøringen af toilettet. Vikar Henrik har rettet to gravsten op. Vi skal have gang i kirkegårdsreguleringen. Graveren er sygemeldt. Vikar-Henrik dækker så vidt muligt. Der er kommet lysekrone op i tårnrummet og 2 lamper i koret, bevægelsesensor i våbenhuset. Dørlåsen er endnu ikke repareret. 4. a. Der er kommet ny gulv i køkken og stue. Der ser ud til at holde budgettet. Der skal skiftes lamper i konfirmandstuen – der må bydes på de gamle ph5 lamper. Der er konstateret aggressivt vand. Enten skal der laves et rensningsanlæg eller tilsluttes offentligt vandværk. Præstegårdsudvalget besluttede at arbejde for at blive tilsluttet til offentligt vandværk. <ol style="list-style-type: none"> b. 25/1 Katrina van Bora Graverhuet kl. 19.00

Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 1, den 23. januar 2018 kl. 19.30 Ludvig Schrøders vej 7b

	<p>c. Pr-udvalg.</p> <p>Andre</p>	<p>20/2 Foredrag om moderne kirkekunst 19.00 Malt kirke 13/3 Koncert med Anders og Benjamin Kobbel.</p> <p>Ingen sommermøde, ingen udflugt. Der arbejdes på tur til Wittenberg, men mangler formand for gruppen. Uge 43 torsdag: foredrag med Maja Lisa Engelhardt. Festgudstjeneste 28. okt. I Folding kirke afsløring af gulvtæppet.</p> <p>c. Aflyst sidste møde, med Peter, Rigmor og Anna møde d. 25. jan.</p> <p>i.a.b.</p>
4	<p>Orientering om kvartalsrapport 4/2017.</p> <p>Godkendelse sker i forbindelse med regnskabsgodkendelsen.</p> <p><i>Indstilling: Drøftes og tages til efterretning.</i></p> <p>Bilag 2a + b. (Eftersendes.)</p>	<p>MR blev orienteret om kvartalsrapporten, selve godkendelsen skal ske i forbindelse med godkendelse af regnskab. Claus er bortrejst indtil 7.febr. Regninger sendes til Peter. Kim sørger for at Claus får vederlag som kasser.</p>
5	<p>Undergrupper til budget 2018.</p> <p>Orientering om arbejdet.</p> <p>Nedsat arbejdsgruppe holder møde den 25. januar med Rikke Schönberg.</p> <p><i>Indstilling: Orienteringen tages til efterretning.</i></p>	<p>MR blev orienteret.</p>
6	<p>Præstens punkt:</p>	<p>Musikalsk legestue, konfirmandudflugt, Pilgrimsgudstjeneste 3. juni kl. 14.00</p>
7	<p>Gudstjeneste 2. pinsedag.</p> <p><i>Indstilling:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Der nedsættes en arbejdsgruppe. • Der udarbejdes en overordnet plan: <ul style="list-style-type: none"> ○ Hvem gør hvad. ○ Hvornår. <p>Menighedsrådet besluttede (da vi var fuldtalige) på uautoriseret møde den 12. december 2017, at vi ville arrangere udendørgudstje-</p>	<p>Arbejdsgruppe: Anna, Lene og Peter og Rigmor.</p>

Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 1, den 23. januar 2018 kl. 19.30 Ludvig Schrøders vej 7b

	<p>neste på Herrens Mark eller på Sønderskov, og at invitere Biskoppen til at prædike.</p> <p>Biskoppen her efterfølgende givet tilsagn, og ligeledes har Sønderskov givet tilsagn om, at vi må bruge plænen.</p> <p>Folding MR var ikke som vi fuldtallig, og kunne derfor ikke træffe en bindende beslutning, dette vil ske på deres januar MR-møde.</p> <p>Tilbage står således alt det praktiske:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Musik: Kongeå Blæserorkestret eller andre? 2. Højtalere m.v. 3. Alter m.m. 4. Hvor mange andre kirker ønsker at deltage? Anna vil undersøge! 5. kan vi arrangere bestilling/køb af sandwich og drikkevare. (så bliver de måske lidt længere!!) 6. Andet. 7. Skal vi nedsætte en arbejdsgruppe? (Lene, Anna og Peter) 	
<p>8</p>	<p>Opfølgning på Visionsdag, og forberedelse på fælles MR-møde den 1. feb. 2018.</p> <p><i>Indstilling: Drøftes, og der træffes en beslutning.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Vi skal tage beslutning om, hvilke emner Malt MR-finder, der skal arbejdes videre med. • Er der nogle af forslagene, der kan samles i mere overordnede emner, så der bliver skabt et "helikopterpræg". <p>Bilag 3: Noter fra Visionsdagen.</p>	<p>Stikord: Flere folk i kirken, kommunikationsproblem.</p>
<p>9</p>	<p>Indretning af Kirken:</p> <p><i>Indstilling:</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Drøftes, 2. Der udarbejdes en overordnet plan. 3. Arbejdsgruppe eller hele rådet. 	

Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 1, den 23. januar 2018 kl. 19.30 Ludvig Schrøders vej 7b

	<p>a. <i>Rapport fra Nationalmuseet: Østvinduet kan åbnes, og der er ikke kalkmalerier. Bilag 4.</i> (Bilag 5: ref. Fra konsulentrunderen.)</p> <p>b. <i>Belysning:</i> Ny lysekrone er indkøbt til tårnrummet og opsat. Der er også sat lys op i koret.</p> <p>c. <i>Start på Studiekreds: tirsdag den 20. februar 2018, kl. 18.30?:</i> Sognepræst Anne Mette Gundersen, vil gerne komme i Kirken og fortælle om kirkekunst i vore dage.</p> <p>d. <i>Svar på spørgsmålene i jan. Kirkebrevet. I skrivende stund ingen svar.</i></p> <p>e. <i>Plan for arbejdet med indretning:</i> Der skal derfor laves et skitseprojekt. Og rådet til menighedsrådet, er at vi finder en samarbejdspartner, der vil kunne udarbejde et sådant projekt med succes, således at vi kan få grønt lys fra alle instanser: Nationalmuseet, Den kongelige Bygningsinspektør, stiftsøvrigheden, og en finansieringsplan godkendt af Provstiet. En kunstner eller en arkitekt. Vi skal formentlig rundt om kunstakademirådet ofr godkendelse. Se januar kirkebrevet.</p> <p>f. <i>Nedsættelse af arbejdsgruppe for projektet.</i> Hvis vi ikke skal forsinkes af ventetid på menighedsrådsmøder, skal en arbejdsgruppe have vide beføjelser, alternativt skal vi være parate til ekstraordinære møder med kort varsel.</p> <p>Stiftet har endnu ikke svaret på vores ansøgning om åbning af alterbordet.</p>	<p>Kl. 19.00. Åbent møde. Afholdes i Malt kirke. Peter kontakter ugeavisen.</p> <p>Peter er tovholder. Projektgruppen udgøres af hele menighedsrådet.</p>
11	<p>Malt Provsti i fremtiden. Provstiet og Biskoppen har inviteret til møde på Ladelund Efterskole, 24. januar kl. 17.30, hvor Biskoppen vil indlede drøftelse af provstiet i fremtiden.</p>	<p>Drøftet.</p>

Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 1, den 23. januar 2018 kl. 19.30 i Præstegården.

	stiet i fremtiden. Indledede snak om hvad vi: <ul style="list-style-type: none">• vi kan forvente, og• vi skal præstere?	
10	Eventuelt. Næste møde 20. marts 2018, kl. 19.30 i Præstegården. Kaffe og Kage: Claus Aaltonen.	

Underskriftsside:

in k... E. L...
Pet. G... P...
an ju... Q